



Всемирное движение «КАРТА МИРА»

ПАМЯТКА

участникам Всемирного движения «Карта мира»

- Фестивали «Карта мира» представляют собой трансляцию видео концертных представлений артистов и творческих коллективов стран-участниц в эфире телевизионного канала «Карта мира» на сайте www.world-fest.com (далее - Телеканал).

Данное решение было принято Оргкомитетом Всемирного движения «Карта мира» (далее - Оргкомитет) в связи с неблагоприятной эпидемиологической обстановкой в мире из-за вспышки коронавирусной инфекции (COVID-19).

- Каждая страна-участница направляет в Оргкомитет на электронный адрес почты world-fest@mail.ru свои предложения по культурной программе в эфире Телеканала не позднее, чем за 50 дней до проведения мероприятия согласно установленному маршруту по итогам церемонии жеребьевки 1 июня 2021 года.
- Открытие Всемирного движения «Карта мира» по странам планеты состоится в эфире Телеканала 1 июня 2022 года в 14.00 по московскому времени с последующими культурными программами Фестивалей стран-участниц.
- Ведущие телевизионных программ «Карта мира» - дети в возрасте 8-15 лет.
- Русскоязычная речь ведущих будет сопровождаться субтитрами на английском языке.
- В последний день проведения своего Фестиваля страна-участница обязуется организовать передачу символической статуэтки птицы сокол представителю следующей страны-участницы, согласно установленному маршруту Всемирного движения «Карта мира».
- Окончание всемирного фестивального маршрута «Карта мира»: 26 ноября 2028 года в Люксембурге.
- Гала-концерт «Карта мира» состоится 1 июня 2029 года. Место проведения мероприятия будет утверждено в 2027 году.



Memo to the participants of the “WORLD MAP” Global movement

Memo to the participants of the “World Map” Global movement

- The “World Map” Festivals represent the broadcast of video concert performances of artists and creative teams of the participating countries on the air of the “World Map” Television channel on the website www.world-fest.com (hereinafter referred to as the TV channel).

This decision was made by the Organizing Committee of the “World Map” Global movement (hereinafter referred to as the Organizing Committee) due to the unfavorable epidemiological situation in the world due to the outbreak of coronavirus infection (COVID-19).

- Each participating country sends to the Organizing Committee at the email address world-fest@mail.ru its proposals for a cultural program on the air of the TV channel no later than 50 days before the event according to the established route following the results of the draw ceremony on June 1, 2021.
- The opening of the “World Map” Global movement across the countries of the planet will take place on the air of the TV channel on June 1, 2022 at 14.00 Moscow time, followed by cultural programs of the Festivals of the participating countries
- Leading television programs “World Map” - children aged 8-15 years.
- The Russian speaking speech of the presenters will be accompanied by subtitles in English.
- On the last day of its Festival, a participating country undertakes to arrange for the symbolic statuette of a falcon to be handed over to the representative of the next participating country, according to the established route of the “World Map” Global movement.
- End of the festival route “World Map”: November 26, 2028 in Luxembourg.
- The “World Map” Gala concert will take place on June 1, 2029. The venue for the event will be confirmed in 2027.